

Title (en)

Reinforcement for reinforced concrete constructions.

Title (de)

Bewehrung für Stahlbetonkonstruktionen.

Title (fr)

Armature pour constructions de béton armé.

Publication

EP 0143101 A2 19850529 (DE)

Application

EP 84890151 A 19840810

Priority

- AT 254284 A 19840806
- AT 304883 A 19830826

Abstract (en)

This reinforcement for reinforced concrete constructions, in particular flat-type supporting structures, possesses reinforcing elements (4) in the form of a series of stirrups (5), which are interconnected by means of rods (9) forming a longitudinal reinforcement. To reduce the number of parts to be handled individually which are required in the formation of such a reinforcement and for the easy and rapid assembly thereof, the free legs (7) of the stirrups (5) possess bent-up portions (8) which receive or embrace the longitudinal rods (9), as a result of which the elements (4) can be stacked. In this arrangement, the reinforcing elements (4) are arranged either individually next to one another or, in pairs, diametrically opposed inside one another and offset relative to one another, rod bundle elements, individual rods or mats being provided as a transverse reinforcement transversely to the longitudinal rods (9) of the stirrup elements (4) on the outsides thereof. <IMAGE>

Abstract (de)

Diese Bewehrung für Stahlbetonkonstruktionen, insbesondere flächenartige Tragwerke, weist Bewehrungselemente (4) in Form einer Reihe von U-Bügeln (5) auf, die durch eine Längsbewehrung bildende Stäbe (9) miteinander verbunden sind. Zur Verminderung der Anzahl der bei der Bildung einer solchen Bewehrung erforderlichen, einzeln handzuhabenden Teile und zu deren leicht und rasch durchzuführendem Zusammensetzen weisen die freien Schenkel (7) der U-Bügel (5) Umbiegungen (8) auf, welche die Längsstäbe (9) aufnehmen bzw. umfassen, wodurch die Elemente (4) stapelbar sind. Dabei sind die Bewehrungselemente (4) entweder einzeln nebeneinander oder aber paarweise gegengleich ineinander sowie unter Versetzung zueinander angeordnet, wobei quer zu den Längsstäben (9) der U-Bügelemente (4) an deren Außenseiten als Querbewehrung dienende Stabscharelemente, Einzelstäbe oder Matten vorgesehen sind.

IPC 1-7

E04C 5/06

IPC 8 full level

E04C 5/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04C 5/0622 (2013.01); **E04C 5/0631** (2013.01)

Cited by

ES2434176A1; GB2587242A; EP0184995A3; WO8806665A1; WO2021058600A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0143101 A2 19850529; EP 0143101 A3 19860604; EP 0143101 B1 19910327; AT E62043 T1 19910415; DE 3484341 D1 19910502

DOCDB simple family (application)

EP 84890151 A 19840810; AT 84890151 T 19840810; DE 3484341 T 19840810